
ПРОТОКОЛ № 11 

засідання колегії міської ради 
 

від 18.09.2017р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 14 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради,  Л.Головко, 

О.Певнєв, А.Собко, В.Худецький, І.Ковальчук, Т.Калюжна, І.Добжанський, А.Кветко 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, О.Скочеляс, Л.Герасимчук, В. Триняк 

Запрошені: В.Кшемінська  - заступник начальника управління комунального майна, 

О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, 

Р.Сідлецька – начальник управління торгівлі,  Л.Погорілець – заступник начальника 

управління праці та соціального захисту населення, Т.Пшедзял – заступник начальника 

управління економіки, А.Ромасюков – начальник управління культури і туризму,  С.Ремез - 

начальник управління молоді та спорту, Т.Поліщук – начальник управління капітального 

будівництва, Л.Демчук – завідуюча юридичним відділом, Р.Миколаїв – директор 

департаменту освіти та науки, В.Новачок – начальник управління житлово – комунального 

господарства, Б.Міхняк, О.Білик, представники громадськості, засобів масової інформації 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової сімнадцятої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової сімнадцятої сесії міської ради наступного 

питання: 

 

2.1. Про затвердження Порядку виплати грошової компенсації за належні для отримання 

жилі приміщення учасникам бойових дій, які брали безпосередню участь у 

антитерористичній операції та потребують поліпшення житлових умов та затвердження 

складу комісії (за пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації); 

 

3.Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. До 

порядку денного чергової сімнадцятої сесії міської ради за 

пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів 

та децентралізації пропонується включити  питання  «Про 

затвердження Порядку виплати грошової компенсації за належні для 

отримання жилі приміщення учасникам бойових дій, які брали 

безпосередню участь у антитерористичній операції та потребують 

поліпшення житлових умов та затвердження складу комісії»  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Переходимо до розгляду питань порядку денного чергової сімнадцятої 

сесії міської ради «Про нагородження Почесною відзнакою міської 

громади «Мужність і відвага» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про встановлення надбавки за вислугу років 

Симчишину О.С.»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження звіту про використання коштів 

цільового фонду Хмельницької міської ради за 1 півріччя 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення четвертої сесії 

міської ради від 27.01.2016 року № 8 «Про затвердження складу 

адміністративної комісії при виконавчому комітеті Хмельницької 

міської ради та втрату чинності рішень міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до рішення міської 

ради від 21.09.2016 року № 3 «Про затвердження Програми 

бюджетування за участі громадськості (Бюджет участі) міста 

Хмельницького на 2017 – 2019 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про визнання бійців-добровольців, які брали участь 

у захисті територіальної цілісності та державного суверенітету на сході 

України, утворення комісії із надання статусу бійців-добровольців АТО 

у м.Хмельницькому та затвердження Положення про неї, затвердження 

Порядку надання статусу бійців-добровольців АТО у 

м.Хмельницькому»  

   Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження в новій редакції Положення про 

управління праці та соціального захисту населення Хмельницької 

міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення шостої сесії міської 

ради від 18.05.2016 року № 22» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до комплексної Програми 

реалізації молодіжної політики та розвитку фізичної культури і спорту 

у м.Хмельницькому на 2017 – 2021 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про присвоєння звання «Почесний громадянин 

міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в рішення п’ятдесятої сесії 

Хмельницької міської ради від 27.05.2015 року №7» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про створення Хмельницького дошкільного 

навчального закладу №7 «Козачок» та затвердження Статуту 

Хмельницького дошкільного навчального закладу №7 «Козачок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про перейменування та затвердження нової 

редакції статуту дошкільного навчального закладу міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу навчально – виховному 

комплексу № 10 м.Хмельницького на передачу в тимчасове безоплатне 

користування громадській організації «Два крила» спортивного 

майданчика по вул.Водопровідній, 9А» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін  та доповнень до Статуту 

Хмельницької дитячої школи мистецтва затвердження Статуту у новій 

редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення комунального підприємства 

проектно – розвідувальних робіт по землевпорядкуванню та 

комунального архітектурно – планувального підприємства шляхом 

приєднання до комунального підприємства «Хмельницьке бюро 

технічної інвентаризації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії 

міської ради від 25.01.2017 №12» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про внесення змін до рішень сесій міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу в суборенду 

частин нежитлових приміщень» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу в суборенду 

частини нежитлового приміщення по прв.Проскурівському,1» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Одна комісія відхилила 

проект рішення. Є заява від пп «Універсальна торгова фірма «Україна» 

на присутність бути на сесії. 

Які будуть зауваження?  
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І.Ковальчук  Пропоную, щоб комісія, яка пропонує відхилити проект рішення, в 

письмовому вигляді надавала свою аргументацію. Вважаю, що комісія 

повинна пояснити  своє рішення. Тому на наступну чергову сесію,  за 

дорученням комісії з питань роботи житлово – комунального 

господарства та використання майна територіальної громади міста, 

маю підготувати проект рішення про внесення змін до Регламенту 

міської ради, зазначивши дане доповнення. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в оренду нежитлового приміщення в 

будівлі по вул.Кам’янецькій, 74» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. Три 

комісії відхилили проект рішення. По п. 1.2 (громадська спілка 

«Центтр молодіжно – патріотичного виховання «Патріот» запросити на 

сесію. Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу в тимчасове 

безоплатне користування катера «ЧІБІС» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста дахової котельні 

житлового будинку по вул. Мазура, 18/2 ОСББ «Лідер» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста зовнішніх мереж 

водопостачання та водовідведення житлового будинку по вул. 

Завадського, 54 ОСББ №54 по вул. Завадського «Мрія» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання комунальному підприємству 

«Управляюча муніципальна компанія «Озерна» Хмельницької міської 

ради дозволу на списання основних засобів шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

комунального підприємства «Парки і сквери міста Хмельницького» та 

затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 

«Парки і сквери міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу Хмельницькому комунальному 

підприємству «Спецкомунтранс» на списання шляхом ліквідації 

основних засобів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про рекомендації  щодо встановлення камер 

відеоспостереження в об’єктах торгівлі м. Хмельницького, які 

здійснюють реалізацію алкогольних напоїв» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про скасування рішення двадцять четвертої сесії 

міської ради від 08.04.2009 № 54» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Положення про порядок 

організації та провадження масових заходів у місті Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про перехід до комунальної власності 

територіальної громади міста Хмельницького демонтованих тимчасових 

споруд для провадження підприємницької діяльності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Порядку та умов надання 

соціально-педагогічної послуги «Університет третього віку» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу міській комунальній аптеці 

«Віола» на списання з балансу автомобіля Renault Rapid F 40» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал» та 

затвердження нової редакції статуту міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання міському комунальному підприємству 

«Хмельницькводоканал» дозволу на списання майна шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про делегування повноважень управлінню житлово 

- комунального господарства щодо затвердження поточних 

індивідуальних технологічних нормативів використання питної води» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  
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Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди комунальному підприємству по 

зеленому будівництву і благоустрою міста виконавчого комітету 

Хмельницької міської ради на списання з балансу основних засобів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання комунальному підприємству «Чайка» 

дозволу на списання основних засобів шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Положення про порядок 

визначення та відшкодування збитків власникам землі та 

землекористувачам в місті Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення 37 – ої сесії 

Хмельницької міської ради від 30.04.2014 року № 23 «Про затвердження 

інформаційних і технологічних карток адміністративних послуг, які 

надаються Хмельницькою міською радою» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок громадянам та зміну їх цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянці та зміну ії цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянам та зміну її цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та надання земельної ділянки в оренду 

громадянину» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та 

надання земельних ділянок в оренду громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та 

надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції.  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції, комісія з 

питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами, комісія 

з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста, комісія з питань 

охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи пропонують зняти на довивчення 

пункт 26 (Вельська О.Л.) додатку 1 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та 

надання земельних ділянок у власність громадянам, втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та 

надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Які будуть зауваження?  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Всі постійні комісії пропонують зняти на довивчення пункти 1-14, 16-

24, 26, 28-32, 34-36  додатку 4 проекту рішення.  

 

О.Чорнієвич – 

директор 

департаменту 

архітектури, 

містобудування та 

земельних 

відносин  

 

Дані пункти необхідно зняти на довивчення, так як в обслуговуючому 

кооперативі «Керамік» відсутній генеральний план забудови, земельні 

ділянки в обслуговуючому кооперативі «Керамік» та садівничому 

товаристві «Ружичнянське» відносяться до зони земель садибної і 

блокованої житлової забудови в межах санітарно - захисної зони.  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення договору оренди землі шляхом 

його розірвання за згодою сторін та надання земельної ділянки у 

власність громадянину» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  
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Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують зняти на довивчення пункт 14 (Мудрик С.В.) додатку 5 

проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Всі постійні комісії пропонують виключити пункт 5 (Нечипоренко 

М.М.) додатку 4 з проекту рішення та зняти на довивчення пункт 36 

(Тарашевська О.В.) додатку 5 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії з розгляду 

земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії з розгляду 

земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду та внесення 

змін в рішення сесії міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують  доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- внести зміни в графу 6 пункту 3 додатку 2 рішення п’ятнадцятої 

сесії міської ради від 31.05.2017 №53, замінивши цифри «11267» на 

цифри «9702» відповідно до поданого клопотання товариства з 

обмеженою відповідальністю фірма «Вісла» 

Доповнити проект рішення додатком 2 наступного змісту: 

надати дозвіл комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» 

на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
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постійне користування по вул.Кропивницького,4/3 площею 22160 кв.м. 

для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд будівельних організацій та підприємств, 

Доповнити додаток 2 проекту рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- надати дозвіл спортивно-культурному центру «Плоскирів» на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в постійне користування по вул.Курчатова,90 площею 3523 

кв.м. в т.ч. діл.№1-3075 кв.м., діл.№2-302 кв.м., діл.№3-146 кв.м. 

для обслуговування приміщення тиру, для обслуговування 

приміщення адмінбудинку,  

Доповнити проект рішення додатком 3 наступного змісту: 

надати комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» 

дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) по вул.Кропивницького,4/3 площею 10269 кв.м. 

(кадастровий номер 6810100000:16:007:0266) для обслуговування 

нежитлового приміщення сушильні літ. «Г», гаражів літ. «Д», 

прохідної літ. «Ж-1», столярного цеху літ. «Б». 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельною 

ділянкою, надання юридичним та фізичним особам дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду, 

відновлення меж земельної ділянки, розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості), поділ земельних ділянок, внесення змін в 

рішення сесії міської ради, договір оренди землі та втрату чинності 

рішень міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договору оренди землі за згодою сторін, 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

та надання земельних ділянок в оренду, внесення змін в рішення сесії 

міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 2 внести зміни в графу 7 п.1 та п.2 додатку 3 до рішення 

16-ї сесії міської ради від 12.07.2017р., виклавши їх в новій 

редакції, а саме: «03.10-для будівництва та обслуговування 

будівель ринкової інфраструктури (адміністративних будинків, 

офісних приміщень та інших будівель громадської забудови, які 

використовуються для здійснення підприємницької та іншої 

діяльності, пов’язаної з отриманням прибутку); 

- пунктом 7 договір оренди землі №681010004000353 від 21.02.2012 

щодо земельної ділянки по вул.Тернопільській,34/2-Б площею 830 

кв.м. (кадастровий номер 6810100000:09:004:0060), наданої під 

будівництво гаражів, який був укладений між Хмельницькою 

міською радою та приватним підприємством «Буд-Хмельниччина» 
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не поновлювати у зв’язку з закінченням терміну його дії. 

7.1. Надіслати лист-заперечення на адресу приватному 

підприємству «Буд-Хмельниччина» про прийняте міською радою 

рішення щодо непоновлення договору оренди землі 

№681010004000353 від 21.02.2012 щодо земельної ділянки по 

вул.Тернопільській,34/2-Б площею 830 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:09:004:0060), наданої під будівництво гаражів, який 

був укладений між Хмельницькою міською радою та приватним 

підприємством «Буд-Хмельниччина». 

7.2. Надіслати приватному підприємству «Буд-Хмельниччина» для 

підписання акт приймання-передачі земельної ділянки по 

вул.Тернопільській,34/2-Б площею 830 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:09:004:0060). 

- Зменшити термін оренди з 3 років до 6 місяців земельної ділянки по 

пункту 2 додатку 1 до проекту рішення 

- Доповнити додаток 1 проекту рішення пунктом 4 наступного змісту: 

- припинити право користування земельною ділянкою товариству з 

обмеженою відповідальністю «Регіональна авіакомпанія 

«Універсал-Авіа» загальною площею 15009 кв.м. в т.ч. ділянка №1-

10000 кв.м, ділянка №2-5009 кв.м по вул.Пілотській,2 та надати 

земельну ділянку площею 10000 кв.м по вул.Пілотській,2/2 в 

оренду терміном на 10 років товариству з обмеженою 

відповідальністю «Універсал 2016» для обслуговування 

приміщення лабораторії та під незавершене будівництво споруди 

матеріально-технічної бази, гелікоптерного майданчику готовністю 

70% та надати земельну ділянку площею 5009 кв.м. по 

вул.Пілотській,2/1 в оренду терміном на 10 років товариству з 

обмеженою відповідальністю «Авіатор-17» для обслуговування 

виробничо-побутового корпусу, паливного складу, будівлі гаража 

комерційного і технічного складу 

- Зняти з розгляду пункт 1 додатку 2 проекту рішення 

Доповнити додаток 2 проекту рішення пунктами наступного 

змісту: 

- пунктом 3 надати товариству з обмеженою відповідальністю 

сільськогосподарське підприємство «Агрос-Віста» в оренду терміном 

на 3 роки земельну ділянку по вул.Прибузькій,11/3 площею 5000 кв.м. 

(кадастровий номер 6810100000:04:001:0001) під незавершене 

будівництво, незакінчений будівництвом спортивно-оздоровчий 

комплекс. 

- пунктом 4 надати публічному акціонерному товариству «Альфа-

Банк» в оренду терміном на 10 років земельну ділянку по 

прз.Геологів,7/1 площею 23000 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:10:001:0167) для обслуговування торгівельного 

комплексу з інфраструктурою (автостоянки, офіси, товарні склади). 

Доповнити проект рішення додатком 4 наступного змісту: 

- затвердити комунальному підприємству по зеленому будівництву і 

благоустрою міста виконавчого комітету Хмельницької міської 

ради проект землеустрою щодо відведення земельних ділянок по 

вул.Інститутській загальною площею 13843 кв.м., в т.ч. діл.№1-

9024 кв.м. (кадастровий номер 6810100000:09:005:0203) та діл.№2-

4819 кв.м. (кадастровий номер 6810100000:09:005:0202) під сквер 

та надати їх в постійне користування 

Доповнити проект рішення додатком 5 наступного змісту: 

затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 
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(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

приватному виробничо-ремонтному підприємству «Мазсервіс» площею 

12650 кв.м. по вул.Ярослава Мудрого,2/4 та надати її в оренду терміном 

на 10 років для обслуговування адмінбудинків №1 та №2, боксів, складу, 

майстерні та майстерні з адмінбудівлею. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання їх в постійне користування 

юридичним особам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у зв’язку із зміною цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 3 затвердити Осадчуку Віктору Вікторовичу проект 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул.Озерній,17 

площею 3500 кв.м. кадастровий номер 6810100000:17:004:0024 у 

зв’язку із зміною цільового призначення з «для будівництва та 

обслуговування об'єктів туристичної інфраструктури та закладів 

громадського харчування – землі житлової та громадської 

забудови» на «для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – 

землі житлової та громадської забудови; 

- пунктом 4 затвердити Романюку Вадиму Вікторовичу проект 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Ювілейній,71/2 загальною площею 1200 кв.м кадастровий 

номер 6810100000:06:001:0186 у зв’язку зі зміною цільового 

призначення з «для будівництва та обслуговування об’єктів 

торгівлі – землі житлової та громадської забудови» на «для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової та 

громадської забудови 

Які будуть зауваження? (Немає).  

В мене є пропозиція доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів вивчити питання щодо обтяжень  

(наявність червоних ліній) земельної ділянки по вул.Ювілейній для 

можливості подальшого її використання під влаштування спортивного 

майданчика для потреб мікрорайону. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про погодження технічних документацій із 

землеустрою щодо поділу земельних ділянок та припинення права 

користування земельними ділянками» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення договорів оренди земельних 

ділянок шляхом укладання додаткових угод, внесення змін в рішення 

сесій міської ради, договори оренди землі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Всі постійні комісії  пропонують зменшити термін оренди з 3 років до 6 

місяців земельних ділянок по пунктах 17 та 19 додатку до проекту 

рішення; 

- Збільшити термін оренди з 6 місяців до 3 років земельних 

ділянок по пунктах 1 та 20 додатку до проекту рішення 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення договору оренди земельної ділянки 

шляхом укладання додаткової угоди, внесення змін в рішення сесій 

міської ради та договір оренди землі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання юридичним особам дозволу на 

розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок зі 

зміною цільового призначення, поділ земельних ділянок та внесення 

змін в рішення сесій міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує внести зміни до пункту 1.1 проекту рішення, 

виключивши з графи 5 таблиці вираз «10.08-для культурно оздоровчих 

потреб, рекреаційних, спортивних і туристичних цілей» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання юридичній особі дозволу на 

відновлення меж земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити проект рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 2 внести зміни в п.8 додатку 1 рішення 25-ої сесії 

Хмельницької міської ради від 12.06.2013 №32, виклавши його в 

новій редакції: припинити Хмельницькому комунальному 

підприємству «Спецкомунтранс» право користування земельною 

ділянкою по прс.Миру,7 площею 1000 кв.м та передати її в запас 

міста; 

- пунктом 3 надати Хмельницькому комунальному підприємству 

«Спецкомунтранс» дозвіл на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки площею 

600 кв.м із загальної площі 87800 кв.м, на яку поширюються права 

сервітуту для розміщення тимчасової споруди (малої архітектурної 

форми) 

- Зняти на довивчення пункт 1 додатку до проекту рішення 

- Доповнити додаток проекту рішення пунктом 2 наступного 

змісту: 

надати згоду Хмельницькому комунальному підприємству 
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«Спецкомунтранс» на відновлення меж земельної ділянки по 

прс.Миру,7 площею 87800 кв.м для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про непоновлення договору оренди землі фізичним 

особам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди приватному ремонтно-

будівельному підприємству «Комунбуд» на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста мережі 

водопостачання та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в договір про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції, комісія 

з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами, комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації рекомендує приватному підприємству «Форвард» до 

колегії міської ради надати графік щомісячних платежів пайової участі. 

Даний графік надано. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди товариству з обмеженою 

відповідальністю «Укрстандарт» на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста мереж водопостачання та 

каналізації та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди житлово - будівельному 

кооперативу «Озерний-3» на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста мережі водопостачання та 

зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про укладення тристоронніх договорів про пайову 

участь у створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення.  
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Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди приватній фірмі “Діта” на 

виготовлення проектно-кошторисної документації на будівництво 

внутрішньоквартальної дороги в рахунок сплати пайової участі у 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди приватному малому 

підприємству «Катрин» на проектування та будівництво мережі 

дощової каналізації з подальшою безоплатною передачею в 

комунальну власність територіальної громади міста та зменшення 

розміру пайової участі у розвитку  інженерно – транспортної та 

соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в договори про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до Переліку площ, 

проспектів, вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, 

розташованих на території міста Хмельницького, затвердженого 

рішенням 17- ої  сесії міської ради №24 від 02.04.2008р.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до Переліку площ, 

проспектів, вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, 

розташованих на території міста Хмельницького, затвердженого 

рішенням 17- ої  сесії міської ради №24 від 02.04.2008р.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації пропонується включити до порядку денного 

чергової сімнадцятої сесії міської ради питання «Про затвердження 

Порядку виплати грошової компенсації за належні  для отримання жилі 

приміщення учасникам бойових дій, які брали безпосередню участь у 

антитерористичній  операції та потребують поліпшення житлових  

умов та затвердження складу комісії» . 
Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції до порядку 

денного чергової сімнадцятої сесії міської ради?  

 

О.Певнєв Прошу включити до порядку денного чергової сімнадцятої сесії міської 

ради питання «Про визначення переліку адміністративних послуг, які 

надаються через управління адміністративних послуг Хмельницької 

міської ради та втрату чинності рішень міської ради» 

 

Симчишин О.С.- Які будуть зауваження? (Немає). Прошу дане питання розглянути після 
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міський голова питання № 40 порядку денного сімнадцятої сесії міської ради, так як 

наступним питанням №41 порядку денного затверджуються 

інформаційні  і технологічні картки адміністративних послуг. Немає 

заперечень? (Немає). Які ще будуть пропозиції до порядку денного 

чергової сімнадцятої сесії міської ради? 

 

Т.Калюжна  Прошу включити до порядку денного чергової сімнадцятої сесії міської 

ради питання «Про погодження проектів регіонального розвитку» 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Які будуть зауваження, доповнення? (Немає). Які ще будуть пропозиції 

до порядку денного чергової сімнадцятої сесії міської ради? (Немає). 

Усі питання порядку денного розглянуті. Які будуть зауваження? 

(Немає). 

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


